

澳 門 科 技 大 學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY Ref No:MUST/17/021/SA/D

宿舍通告

1718 學年火警演習

全體住宿生:

為了提高住宿生對火警的警覺性和增加對日常生活中防火、防騙、防盜方面的知識,本處將安排校內五座學生宿舍於11月11日進行火警演習,並於10月24和25日舉行4場講解會,歡迎全體住宿生出席。

火警演習時間安排

宿舍	日期	時間
G座宿舍		上午 9 時 30 分至 10 時
L座宿舍		上午 9 時 30 分至 10 時
F座宿舍	11月11日(星期六)	上午 10 時 15 分至 10 時 45 分
M座宿舍		上午 10 時 15 分至 10 時 45 分
P座宿舍		上午 11 時至 11 時 45 分

火警演習講解會時間安排

場數	日期	時間	地點
第1場		10:45 ~ 12:00	
第2場	10月24日(星期二)	15:45 ~ 17:00	D. c. A. 送 应
第3場	10月25日(星期三)	10:45 ~ 12:00	D座會議廳
第 4 場		15:45 ~ 17:00	

備註:住宿生可選擇其中一場講解會出席(新住宿生務須出席其中一場)

防火知識講解會時間安排(消防局代表主講)

日期	時間	地點
10月26日(星期四)	15:45-17:30	D座會議廳

備註:危機小組成員務須出席

為達致全體住宿生參與的目的,講解會及火警演習當天均設點名措施(請各住宿生隨身攜帶學生證)。如因事未能參加,必須至少提前三天向所屬宿舍的生活輔導老師遞交書面申請,請各位住宿生務須配合。如住宿生有任何疑問,可向所屬宿舍生活輔導老師查詢。

特此通告

學生事務處

017/10/18



澳 門 科 技 大 學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY Ref No:MUST/17/021/SA/D

Dormitory Notice

1718 Academic Year Fire Drill

To All Dormitory Residents:

In order to increase the fire alert and strengthen the knowledge of anti-fire, anti-fraud and anti-theft, Student Affairs Office will arrange five students' dormitories to perform Fire Drill on 11th November, and 4 lectures related will be held on 24th October and 25th October. All dormitory residents are welcomed to attend.

Fire Drill Schedule

DORMITORY	DATE	TIME
Block G		09:30AM-10:00AM
Block L	1.1th N.T. 1	09:30AM——10:00AM
Block F	11 th November (Saturday)	10:15AM——10:45AM
Block M	(Saturday)	10:15AM——10:45AM
Block P		11:00AM——11:45AM

Fire Drill Lectures Schedule

LECTURE NUMBER	DATE	TIME	LOCATION
Session 1	24 th October	10:45 — 12:00	Block D
Session 2	(Tuesday)	15:45 — 17:00	Conference Hall
Session 3	25 th October	10:45 — 12:00	
Session 4	(Wednesday)	15:45 — 17:00	

Remark: Dormitory residents can choose one of lectures to attend (first year dormitory residents must take part in one lecture)

Fire Safety Knowledge Lecture Schedule (Fire Department's Representative Host)

(The Beparement 5 Representative 11050)		
DATE	TIME	LOCATION
26 th October (Thursday)	15:45-17:30	Block D Conference Hall

Remark: Crisis team members must attend.

With the purpose of making sure all dormitory residents have participated, Lectures and Fire Drill will set name check (please carry student ID card). Those who are unable to attend must submit a written application to life counselor at least three days in advance and your cooperation will be appreciated. If dormitory residents have any doubt, check with responsible life counselor.

Thank you for your kind attention!